



Jicong (Vincent) Song

Shanghai

+86 21 6080 0913
vincent.song@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Private equity and venture capital
- Investment fund formation and operation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Song joined Han Kun Law Offices in 2011. Mr. Song specializes in venture capital and private equity financing, mergers and acquisitions, fund formation, and overseas listings. Mr. Song has represented a large number of venture capital funds, private equity funds, and entrepreneurs in their investment and financing projects, has participated in numerous complex equity and asset acquisition and merger deals and has been significantly involved in the formation of and fundraising for numerous onshore and offshore private equity funds. In addition, Mr. Song has also represented issuers and underwriters in certain Chinese company initial public offerings on overseas stock exchanges. Mr. Song has represented clients in a wide variety of industries, including TMT, healthcare, culture and entertainment, education, consumer goods, internet finance, and logistics.

EDUCATION

Mr. Song received an LL.B. degree in 2010 from Shanghai University of Finance and Economics. He also studied at the University of Minnesota Law School and obtained an LL.M. degree in 2011.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar
Member of the New York State Bar

HONORS AND AWARDS

Next Generation Partner in Private equity (Legal 500 Asia Pacific, 2025-2026)
Next Generation Partner in Investment funds (Legal 500 Asia Pacific, 2026)
Recommended Lawyer in Investment funds (Legal 500 Asia Pacific, 2023-2025)
Rising Star Partner in Private equity (IFLR1000, 2022-2025)
China Regional Ranking: Yangtze River Delta Rising Lawyers – Non-local (ALB, 2024)
Shortlisted as Young Lawyer of the Year - Law Firm (ALB, 2023)
Rising Star (China Business Law Journal, 2023)
2023 China Top 15 Lawyers – Consumer and Retail (Legalband, 2023)
Client Choice: Top 15 Rising Partners (Legalband, 2022)

Top Ten Outstanding Young Lawyers (CLECSS, 2020)

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member, Fund Professional Committee of the 12th Shanghai Bar Association

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



宋继聪

上海

+86 21 6080 0913
vincent.song@hankunlaw.com

业务领域

- 兼并和收购
- 资本市场
- 私募股权和风险投资
- 投资基金设立和运营

工作经历

宋继聪律师于 2011 年加入汉坤律师事务所，主要的执业领域为私募股权及创业投资、兼并收购、私募基金设立和境外资本市场。宋律师曾为众多创业投资基金、私募股权基金以及创业者提供投融资相关的法律服务、参与多个复杂的股权及资产收购兼并项目、以及主导多支境内外私募基金的设立项目。此外，宋律师也在多家中国企业的境外公开市场融资中代表发行人或承销商提供法律服务。宋律师服务的客户所涉及的领域广泛，包括 TMT、生物医药、文化娱乐、教育、消费品、互联网金融以及物流等众多行业。

教育背景

宋律师于 2010 年获上海财经大学法学学士学位。之后，宋律师赴美国明尼苏达大学学习，并于 2011 年取得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

荣誉与奖项

私募股权新生代合伙人（亚太法律服务五百强，2025-2026）
投资基金新生代合伙人（亚太法律服务五百强，2026）
投资基金推荐律师（亚太法律服务五百强，2023-2025）
私募股权新星合伙人（IFLR1000，2022-2025）
China 区域市场排名：长三角地区律师新星-非本地（亚洲法律杂志，2024）
年度青年律师提名（亚洲法律杂志，2023）
律师新星（商法，2023）
2023 年度中国律师特别推荐榜 15 强：消费与零售（Legalband，2023）
客户首选：新锐合伙人 15 强（Legalband，2022）
十大杰出青年律师（CLECSS，2020）

社会任职

上海市律师协会第十二届基金专业委员会委员

工作语言

中文、英文